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Zápis
z veøejného projednání posudku a souèasnì dokumentace zámìru

dle zákona è. 100/2001 Sb., o posuzování vlivù na životní prostøedí a o zmìnì
nìkterých dalších zákonù, v platném znìní (dále jen zákon)

I. Základní údaje
1. Prùbìh posuzování pøed veøejným projednáním

. 20.12.2005 obdržel odbor ochrany prostøedí Magistrátu hlavního mìsta Prahy
jako pøíslušný úøad oznámení dle § 6 zákona.

. 4.1.2006 bylo pøíslušným úøadem zahájeno zjiš•ovací øízení a oznámení
bylo rozesláno dotèeným územním samosprávným celkùm a dotèeným správním
úøadùm. Informace o oznámení byla zveøejnìna v souladu s požadavky § 16
zákona.

. 27.3. 2006 vydal pøíslušný úøad závìr zjiš•ovacího øízení s tím, že pøedložený
zámìr bude dále posuzován podle zákona a upøesnil informace, které je vhodné
uvést do dokumentace.

. 27. 12.2006 oznamovatel pøedal pøíslušnému úøadu dle § 8 zpracovanou
dokumentaci.

. 3. 1.2007 byla tato dokumentace rozeslána k vyjádøení dotèeným územním
samosprávným celkùm a dotèeným správním úøadùm. Informace o dokumentaci
byla zveøejnìna v souladu s požadavky § 16 zákona.

. 28. 2. 2007 doruèil odbor ochrany prostøedí Magistrátu hlavního mìsta Prahy
dokumentaci zpracovateli posudku a následnì smluvnì zajistil jeho zpracování
v souladu s § 8 odst. 4 a § 9 odst. 1.

. 6. 6. 2007 obdržel pøíslušný úøad zpracovaný posudek.

. 15.6. 2007 rozeslal odbor ochrany prostøedí Magistrátu hlavního mìsta Prahy
posudek k vyjádøení dotèeným územním samosprávným celkùm a dotèených
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správním úøadùm. Zároveò byla zveøejnìna informace o posudku v souladu s §
16 zákona.
27.6. 2007 byla rozeslána pozvánka na veøejné projednání s termínem
12.7.2007. Pøíslušný úøad však zjistil, že informace nebyla zveøejnìna v souladu
s požadavky zákona (nebyla zveøejnìna na úøední desce MÈ Praha 3), proto
veøejné projednání zrušil. Novì bylo oznámeno konání veøejného projednání na
2.8.2007. Informace o místì a èasu konání veøejného projednání byla již
zveøejnìna dle požadavkù §- 16 zákona.

.

2. Místo a èas veøejného projednání

Veøejné projednání posudku se uskuteènilo 2. 8.2007 od 16:00 hodin v zasedací
místnosti Úøadu mìstské èásti Praha 3 (Havlíèkovo nám. 9, Praha 3).

3. Øízení veøejného projednání

Ve smyslu § 4 odst. 2 vyhlášky MŽP è. 457/2001 Sb., o odborné zpùsobilosti
a o úpravì nìkterých dalších otázek souvisejících s posuzováním vlivù na životní
prostøedí, byla povìøena øízením veøejného projednání Ing. Marie Beranová,
zamìstnankynì oddìlení posuzování vlivù na životní prostøedí odboru ochrany
prostøedí Magistrátu hlavního mìsta Prahy.

4. Úèastníci veøejného projednání

.

.

.

.

.

oznamovatel a dotèený územní samosprávný celek:
Zdenìk Lochman - zástupce starosty MÈ Praha 3
Ing. arch. Zdenìk Fikar - ved. odboru územního rozvoje MÈ Praha 3

zpracovatel dokumentace:
Ing. Bohumil Sulek, CSc.

zpracovatelka posudku:
RNDr. Nadìžda Pízová

dotèené správní úøady:
odbor ochrany ovzduší Magistrátu hlavního mìsta Prahy:

Ing. Janota - ved. odd. ochrany ovzduší
Ing. Nìmeèková - odd. ochrany pøírody a krajiny

pøíslušný úøad:
Magistrát hlavního mìsta Prahy:

Ing. Jana Cibulková, ved. odd. posuzování vlivù na ŽP odboru ochrany prostøedí
Ing. Marie Beranová, odd. posuzování vlivù na ŽP odboru ochrany prostøedí

Dále se veøejného projednání zúèastnilo asi 20 osob z veøejnosti..
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Ing. Beranová zahájila veøejné projednání. Pøedstavila jednotlivé úèastníky
veøejného projednání a seznámila pøítomné se smyslem a cílem posuzování vlivù na
životní prostøedí. Dále provedla èasovou rekapitulaci procesu posuzování
projednávaného zámìru.
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Zástupce starostky MÈ Praha 3 Zdenìk Lochman nejprve uvedl, že mìstská èást
dlouhodobì pracuje na projektu parkování v klidu. Souèástí je i projekt zavedení zón
placeného stání, které má být spuštìno 1. øíjna 2007. Celý projekt parkování v klidu a
zón placeného stání má sloužit zvláštì ke zklidnìní provozu v ulicích. Souèástí
projektu je i budování garážových stání a garáží. Uvedl, že je pøesvìdèen, že právì
v lokalitì námìstí Jiøího z Podìbrad je nutné øešit výstavbu garáží, protože tato
lokalita je co se týká parkovacích stání plnì vytížena. Mìstská èást respektuje
pøípustné hranice pohybu vozidel a dopady na hlukové pomìry v okolí lokality, a
proto jménem mìstské Èásti navrhl, že garáže budou v pomìru 75 % stání ve
prospìch rezidentù a 25 % ve prospìch návštìvníkù. Dále zaruèil, že mìstská èást
objedná projekt, který navrhne upravit nìkterou z pøilehlých ulic (zøejmì ulici
Lucemburskou) tak, aby se snížil poèet parkovacích míst zhruba o 100 ve prospìch
veøejných prostranství, ve prospìch zelenì a klidu.

Ing. Sulek, CSc. seznámil úèastníky s obsahem dokumentace EIA a s
nejzávažnìjšími vlivy zámìru na životní prostøedí a veøejné zdraví tak, jak je uvedeno
v dokumentaci. Uvedl, že stavba je v jedné variantì a urèujícím prvkem projektu je
skuteènost, že garáže se mají stavìt v místì, kde v souèasnosti je kryt civilní obrany,
který je využíván jako podzemní parkovištì pro 30 osobních automobilù. Uvedl, že
rampy z garáží vedou do ul. Milešovské, která bude jednosmìrná od Lucemburaké
po Vinohradskou ulici. To je výsledkem zjiš•ovacího øízení, v oznámení tato ulice
nebyla jednosmìrná a v dùsledku toho na nìkterých místech byly vypoèteny nárùsty
hluku takové, které považovala hygienická stanice za vysoké a uložila pøepracovat
øešení tak, aby nárùst byl maximálnì do 1 dB. Nejdùležitìjší vlivy jsou hlukové vlivy a
vlivy na kvalitu ovzduší, které byly hodnoceny specializovanými studiemi pomocí
matematických modelù. To dává pøedbìžný obraz o budoucí situaci, nicménì je to
jediný zpùsob, který je k dispozici k vyhodnocení stavu v roce 2010 nebo jiných
letech budoucnosti. Na základì tìchto studií se dá øíci, že v daném území bez
provedení garáží jsou v zásadì dodržovány imisní limity pro oxid dusièitý pro
dlouhodobé koncentrace. U dlouhodobých koncentrací prachu a benzenu jsou také
plnìny limity. Vypoètené nárùsty se pohybují pod limity a nezpùsobí pøekraèování
imisních limitù. U krátkodobých koncentrací oxidu dusièitého bylo v místì stavby
vypoèteno pøekroèení imisních limitù. Ke krátkodobým imisním limitù lze øíci, že jsou
poèítány tak, že každý bod je poèítán samostatnì pro nejhorší možné podmínky a
pro provoz všech možných zdrojù. Každý bod tedy mùže být vypoèten pro jinou dobu
a hodnoty jsou hodnotami maximálními, které nemusí v území nastat.
V hluku je situace v území taková, že v nìkterých bodech jsou již dnes pøekraèovány
imisní limity. Je to nejvíce zpùsobeno provozem na Vinohradské ulici. Nárùsty dle
modelového hodnocení v dùsledku dopravy související s garážemi se bude
pohybovat do 1 dB dle požadavkù hygienické služba. Zpracovatelé ještì byli
požádáni o hodnocení rozdílu ve stavu, kdy by byl (celá dokumentace je zpracována
na pomìr 50 rezidenti a 50 návštìvníci) stav rezidenti 75 : 25% návštìvníci. To
znamená výrazné snížení poètu vozidel, které vjíždìjí do parkovištì (poèet poklesne
na polovinu). To se projeví v nižších nárùstech hluku.~

RNDr. Pízová seznámila s cíli posudku. Struènì zhodnotila dokumentaci, posoudila
navržená opatøení k prevenci, vylouèení, snížení, popøípadì kompenzaci
nepøíznivých vlivù na životní prostøedí a vyjádøila se k vyjádøením jednotlivých
subjektù. Dokumentaci považuje za komplexní. Pøipomínky byly z velké èásti
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formálního rázu a jejich øešení jsou zakotvena do návrhu stanoviska jako podmínky
pro další stupnì projektové dokumentace. Základní pøipomínky byly pøedevším
otázky týkající se dopravy, hluku a emisí. Ostatní pøipomínky jsou ménì závažné.
Základními požadavky, které bylo nutno vyøešit, jsou koncepce - proè jsou garáže
stavìny, za jakým úèelem a co bude výsledkem jejich provozu. Tedy pomìr mezi
rezidenty, abonenty a návštìvníky. To je dùležité z dùvodu rùzné obrátkovosti. Po
jednání s investorem se pomìr zmìní ve prospìch rezidentù (tedy obyvatel bydlících
v okolí), pouze 25 % kapacity bude využíváno veøejností. Tímto øešením se snížil
podíl vyvolané dopravy zámìrem zhruba na polovinu (pùv. objem 2000 aut dennì,
novì 1230 aut, tedy asi 2500 jízd). Tím se sníží i hluènost. Byla vypracována nová
hluková studie a bylo zjištìno, že v ref. bodech v blízkosti námìstí v obytné zástavbì
z pùvodnì možného nárùstu až o 4 dB je nyní max. o 0,9 dB (pouze ve 2 ref.
bodech, u ostatních nižší). Na základì tohoto hygienická stanice se zámìrem
souhlasí. Navíc aby bylo zjištìno, zda tento zámìr má vliv na zdraví obyvatel
v zájmovém území, bylo vypracováno posouzení vlivu zámìru na zdraví obyvatel
(tzv. riziková analýza). Podkladem byla hluková a rozptylová studie. Rozptylová
studie již nebyla pøepracována (pøíspìvek emisí a tedy imisní zátìže již pùvodního
zámìru byl relativnì nízký). Výsledkem rizikové analýzy je, že tak, jak je stavba nyní
navržena, nebude mít významný negativní vliv na zdraví obyvatel. Potom
zpracovatelka posudku požádala zástupce investora, aby pøedal Ing. Beranové
novou rizikovou analýzu a hlukovou studii jako nové vìcné skuteènosti. Závìrem
RNDr. Pízová konstatovala, že na základì tohoto vyhodnocení nebude mít stavba
významný negativní vliv na zdraví obyvatel. Od doby ukonèení zjiš•ovacího øízení
došlo k urèitým posunùm, tím, že došlo ke zmìnì odvìtrávání garáží, k vyøešení
výduchù a k zjednosmìrnìní dopravy, èímž se obytné èásti zklidnily. Ostatní vlivy
budou uvedeny v návrhu stanoviska, aby byly vyøešeny v dalších stupních projektové
dokumentace. Návrh stanoviska je kladný s tím, že se doporuèuje realizace stavby
za podmínek uvedených v návrhu stanoviska (pro pøípravu zámìru, realizaci a
provoz zámìru).

Diskuze

Ing. Janota konstatoval, že dùležité skuteènosti zde již zaznìly. Na zaèátku procesu
byly výhrady velmi podstatné (koruna výduchu garáží pùvodnì na úrovni terénu),
došlo ale k podstatné pozitivní zmìnì (výduch nyní o výšce 3,4 m). Nová rozptylová
studie prokázala, že se tímto situace v ovzduší podstatnì zlepší. Další pozitivní
posun je zmìna pomìru mezi rezidenty, abonenty a návštìvníky. Další požadavek
snížení poètu míst na okolních komunikacích nebyl do dnešního dne specifikován.
Orgán ochrany ovzduší na nìm trvá (toto navíc zaznìlo v komunální volební kampani
v loòském roce). Vyjádøil uspokojení, co na toto téma tady zaznìlo. Dotázal se p.
místostarosty, èeho se bude týkat studie, která bude zpracována, zda se bude týkat
pouze možnosti, nebo pøímo konkrétního provedení.

Odpovìdìl Ing. arch. Fikar, který uvedl, že již asi pøed 2 roky bylo zvažováno zadání
studie zklidnìní Lucemburské ulice (ne zcela pìší, ale pøeøešení parteru a snížení
parkujících vozidel). Tato dokumentace není, ale mìstská èást se zde zavázala a
zadá ji (studie bude zkoumat možnosti a kapacity možného snížení parkovacích míst,
cyklostezku) .
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Ing. Janota dodal, že jako dotèený orgán bude u dalších fázích povolování stavby.
Pokud bude tento nastínìný prùbìh, bude se stavbou souhlasit.

Ing. Nìmeèková nemìla další pøipomínky k posudku (orgán ochrany pøírody a
krajiny dal písemné vyjádøení).

Ing. Beranová poté pøeèetla vyjádøení k posudku Hygienické stanice hl. m. Prahy a
Èeské inspekce životního prostøedí. Obì vyjádøení jsou bez podstatných pøipomínek.

Ing. Doležal uvedl, že je ekonom a zaujalo ho to, že 430 parkovacích stání nevyøeší
parkování na Praze 3. Zdá se mu to jako mrhání prostøedky daòových poplatníkù.
Dotázal se, kdo bude tento zámìr investovat. Uvedl názor, že pokud se to bude
dotovat mìstem nebo mìstskou èástí, zavání to korupcí. Dále uvedl, že tento zámìr
bude mít negativní vliv, jde o to, jak významný.

Místostarosta Zdenìk Lochman odpovìdìl na první dotaz Ing. Doležala a uvedl, že
zámìr bude financován z ppp projektù a MÈ hledá partnera. Jsou partneøi, kteøí se
do projektu hlásí. Co se týká další ekonomiky, je to na delší polemiku, ale z hlediska
pohledu mìstské èásti je rád za každé další parkovací stání na území mìstské èásti.

Ing. Doležal dodal, že 430 míst situaci stejnì neøeší, když údajnì chybí tisíce, a
dotázal se, zda si mìstská èást dìlala nìjakou studii požadavkù obèanù na
parkování v podzemních garážích.

Ing. arch. Fikar vysvìtlil, že mìstská èást si nechala udìlat ex[>ertní studii na
komplexní øešení, která vycházela ze zkušeností jinde ve svìtì. Rešení dopravy
v klidu jedna garáž nevyøeší, ale je možné problém zaèít øešit souborem rùzných
opatøení - od stavby mìstského okruhu, od restriktivních opatøení (parkovací zóny,
mýtné, podpora mìstské hromadné dopravy) - øešení musí být komplexní. Na
mìstskou èást docházejí zájemci - zahranièní investoøi o spoleènou výstavbu

takovéhoto objektu. Je pravda, že návratnost je pro bìžné èeské firmy nepøijatelná
(30 a více let), ale na evropském trhu se pohybují firmy, které mají o takovéto
investice zájem. Nìkolik jich mìstskou èást kontakovalo, ale podmínkou je mít tento
projekt øádnì pøipravený a prùchodný, aby byl zájem reálný.

RNDr. Pízová odpovídala na druhou pøipomínku Ing. Doležala a uvedla, že je jasné,
že vlivy stavby na životní prostøedí zde budou. Dojde k nárùstu hluènosti i emisí
oproti souèasnému stavu, ale my hodnotíme, zda tento stav bude ještì
akceptovatelný, zda je stavba v daném území únosná. V nìkterých místech v širším
zájmovém území jsou již nìkteré limity pøekroèeny a zámìr zpùsobí ještì navýšení.
Ovšem pøijatými, hl. organizaèními opatøeními, se vlivy stavby minimalizovaly. Aby se
zjistilo, jestli jsou akceptovatelné, požádala ještì o zpracování rizikové analýzy, která
posuzuje, jestli má stavba negativní vlivy na zdraví obyvatel. Výsledkem je, že
negativní vliv je únosný a nebude zpùsobovat významné poškození zdraví. Všechny
studie jsou zpracovány jako modely na základì platných metodik (hluková i
rozptylová studie na základì doporuèených programù MŽP). Protože jde o predikci,
jinak než modelací se k výsledkùm nelze dostat.

jestli JeIng. Doležal uvedl svùj názor, že primárnì se nemá posuzovat,
akceptovatelné zvýšení jakékoliv imise, ale dìlat vìci, které imise sníží.
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Ing. Sulek nejprve doplnil RNDr. Pízovou a uvedl, že hodnocení se provádí pro
nejhorší možný stav, tedy stav, který pravdìpodobnì ani nenastane. Napø. v dopravì
to znamená, že se poèítá, že všechna vozidla, která do garáží pojedou, jsou nová.
V reálu èást vozidel budou ta, která zde již jezdí a pouze zajedou do garáží.
Nelze souhlasit s tím, že by se mìly hodnotit pouze stavby, které životní prostøedí
zlepší. Zákon nastavuje proces tak, že se hodnotí vlivy tìch staveb, které pod zákon
spadají. Bez ohledu na to, jestli situaci zlepšují nebo zhoršují. U tìch, které zlepšují,
se vyhodnotí, o kolik zlepšují. U tìch, které zhoršují, se hodnotí, o kolik zhoršují a
zda je zhoršení pøijatelné.

Pan Charvát se dotázal, zda bude omezen vjezd vozidel do podzemních garáží,
když budou špatné rozptylové podmínky.

RNDr. Pízová uvedla, že rozptylová studie uvažovala všechny škodliviny a emise,
pro které jsou stanoveny emisní limity, jak krátkodobé, tak roèní. Krátkodobé uvažují
ty nejnepøíznivìjší situace, které mohou nastat, tedy i inverzní situace.

Ing. Sulek doplnil a uvedl, že se domnívá, že pokud bude v Praze vyhlášena
smogová situace, bude omezen vjezd do centra mìsta, tedy i do tìchto garáží.
Nepøedpokládá, že by pro tyto garáže bylo vydáváno nìjaké specifické naøízení.

Pan Ruda hovoøilo dopravní obslužnosti v území a uvedl, že do Slavíkovy ul. se
nedá dostat (nástupní ostrùvky), Milešovská bude zjednosmìrnìna, Velehradská je
také zjednosmìrnìná. Bylo by tøeba zmìnit celou dopravní obslužnost v této oblasti.

Ing. arch Fikar dal panu Rudovi za pravdu a uvedl, že toto bude muset být øešeno
v územním øízení.

Ing. Doležal se dotázal, proè se posuzují jednotlivé projekty samostatnì, když se již
ví o dalších, které v této oblasti jsou plánované.

Ing. Sulek vysvìtlil, že projekty jsou souèástí nìjakého vìtšího zámìru, nicménì
nejsou spolu provázány tak, aby se musely øešit jako jeden projekt. Situace v každé
lokalitì je navíc natolik odlišná, že by bylo obtížné je vyhodnotit souèasnì. Navíc
prolínání vlivù jednotlivých garáží nebude významné, bude se zøejmì pohybovat
v rámci pøesnosti sèítání intenzit dopravy na komunikacích. Domnívá se, že postup je
korektní. V modelování budoucích stavù se navíc uvažují všechny známé budoucí
(schválené) stavby a kde jsou plochy dle územního plánu urèené pro výstavbu, na
kterých ještì nejsou plánované stavby, tam se územím pøiøazují urèité intenzity
dopravy, které charakterizují možnou budoucí zástavbu. Zde je situace ponìkud
specifická. Územní plán v dobì svého vzniku s nimi nepoèítal. Nedomnívá se však,
že by vzájemné ovlivnìní tìchto garáží bylo natolik výrazné, že by se musely

posuzovat spolu.

Paní Pøíhodová oponovala tím, že k ovlivòování dojde a pokud se budou mìnit
nájezdy a výjezdy do urèitých ulic, tak tady dojde k nejvìtší zátìži.

Ing. Sulek upøesnil, že neøekl, že se nebudou ovlivòovat vùbec, ale že ovlivnìní
nebude významné, aby ho bylo možno metodami, které máme k dispozici,
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vyhodnotit. Vyhodnocuje se matematickým modelováním, které jsou v souèasné
dobì nejlepším dostupným pøiblížením budoucí situace. Pokud by se èekalo na
dokonalou metodu, zastaví se rozvoj. Lze posuzovat na té míøe znalostí, která je
v dané situaci k dispozici.

Ing. Doležal uvedl informaci z tisku, že na okrajových èástech Prahy nemají
obyvatelé zájem o parkování v garážích. Bude tady zájem o parkování?
Dále se pøipojil k paní Pøíhodové s tím, že má pravdu v tom, že v okolních ulicích

budou vlivy stavby.

Ing. Beranová upozornila, že první èást otázky se netýká vlivù na životní prostøedí

Místostarosta MÈ Zdenìk Lochman odpovìdìl, že je pøesvìdèen, že dìlají dobøe,
v souèasné dobì všechny garáže a garážová stání na území mìstské èásti, která
jsou v majetku mìstské èásti, jsou obsazena a kdykoliv MÈ vypíše výbìrové øízení
na volné místo, pøihlásí se nìkolik zájemcù (nìkdy i desítky).

Ing. Beranová vysvìtlila obecnì, že pøi hodnocení konkrétního zámìru v projektové
EIA se mají poèítat aktivity, které byly známy døíve (mají územní rozhodnutí nebo

proces EIA).

Ing. Sulek vysvìtlil, že se výpoèty zpracovávají na základì dopravních údajù
zpracovaných Ústavem dopravního inženýrství hl. m. Prahy (ÚDI). To je orgán
odpovìdný za dopravní plánování a jeho výstupy se berou jako závazné. Tyto
intenzity berou v potaz všechny pozaïové vlivy vèetnì nezastavìných parcel. Je
pøesvìdèen, že použité intenzity pokryjí všechny dopravní vlivy v území, které lze

pøedpokládat.

Ing. Doležal se dotázal, ze kterého data jsou použité údaje ÚDI

Ing. Sulek uvedl, že z roku 2005

Ing. Doležal se dotázal, zda pøedpokládá, že od roku 2005 do roku 2007 nedošlo
k navýšení dopravy.

Ing. Sulek vysvìtlil, že výpoèty byly pro rok 2010

Ing. arch. Fikar dodal, že ÚDI poèítá s postupným nárùstem dopravy

1ng. Sulek vysvìtlil, že ve výpoètech ÚDI jsou i urèité stavby, které zde
neregistrujeme, jako velké dopravní stavby, které by v roce 2010 mìly být uvedeny
do provozu. Jsou tam intenzity dopravy i pro rozvojové plochy mìsta, u kterých se
dnes ještì neví, co tam bude.

Pan Ševèík se dotázal, zda vlivy, které se posuzují, mají takový význam, jako 200
míst v garážích na Škroupovì námìstí. Proè se tyto 2 akce oddìlují?

Ing. arch. Fikar uvedl, že v tom je právì odhad na rok 2010. V území je urèitý poèet
aut, kterých stále pøibývá. ÚDI odhaduje, kolik aut v roce 2010 v tomto území bude.
Tím, že se nepostaví garáže, auta nezmizí. Situaci je tøeba øešit, jinak by došlo ke
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kolapsu dopravy, smogovým stavùm, zacpání ulic a neprùjezdnosti. Proto je potøeba
k øešení dopravy komplexního pøístupu (skladba rùzných pøístupù øešení, jak zde již

zaznìlo). Jedním z možných pøístupù je i výstavba podzemních garáží.

Ing. Beranová ještì k dotazu pana Ševèíka upozornila, že garáže na Škroupovì
námìstí je samostatná akce, která zaèala pozdìji Oe teprve ve fázi oznámení), než

garáže na námìstí Jiøího z Podìbrad.

Ing. Sulek znovu vysvìtli~j že jednak se uvádí pozadí (stav bez zámìru v roce 2010
na základì kvalifikovaného odhadu odborníkù ÚDI) a k tomu se vyhodnotí vliv

konkrétního zámìru (vyvolaná doprava tímto zámìrem). Urèitý poèet parkovacích
stání pøi urèitém pomìru rezidentských a návštìvnických stání vyvolá urèitou
dopravu. Pro tuto vyvolanou dopravu se poèítá vliv tohoto zámìru na pozaïové
hodnotì, která zahrnuje øadu dalších zámìrù. Zahrnují se prognózy nárùstu poètu
vozidel, ale zároveò se poèítá s tím, že èasem dojde k urèitému zlepšení vozového
parku (tzn. že vozidla nebudou tak hluèná a nebudou vypouštìt tolik emisí na km

jízdy).

Pan Ruth podìkoval panu Lochmanovi za závazek mìstské èásti, že dojde
k pøesunu 100 PS z povrchu. Považuje to za dùležité, protože 100 PS znamená 100
cílù jízdy automobilistù na Prahu 3. Doufá, že MÈ dostojí tomuto závazku.

Ing. Beranová vyzvala pøítomné k diskuzi, ale vzhledem k tomu, že nebyly vzneseny
žadné další dotazy ani pøipomínky, veøejné projednání ukonèila. Souèasnì
informovala pøítomné o následných fázích procesu posuzování vlivù na životní

prostøedí a podìkovala jim za úèast.

III. Závìr
Veøejné projednání probìhlo ve smyslu zákona è. 100/2001 Sb., o posuzování vlivù
na životní prostøedí, v platném znìní.
Zpracovatel dokumentace i zpracovatelka posudku oznaèili zámìr za pøijatelný
z hlediska vlivù na životní prostøedí pøi splnìní navržených podmínek pro
minimalizaci a kompenzaci vlivù na životní prostøedí.
Zástupci MÈ Praha 3 a dotèených správních úøadù vyslovili souhlas s hodnocením
vlivù zámìru a upozornili na podmínky, které je nutné doøešit v dalších stupních
povolování stavby. Ze strany veøejnosti byla aktivní úèast, na dotazy bylo

odpovìzeno.

I
Zpracovala

Ing. Marie Beranová, povìøená øízením veøejného projednání

tel.: +420-236004245
fax: +420-236 007 074

Sídlo: Mariánské námìstí 2, 110 O I Praha 1
Pracovištì: Jungmannova 35/29, 111 21 Praha
E-mail: oop@cityofprague.cz


